
 

Interpelácia č. 7/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 

 

Tomko: 

Interpelácia je náväzná na hotel Športklub. Bude to ešte z toho hotel? 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako som uviedol pred chvíľou. V prvom rade je potrebné uviesť tento priestor do 

spôsobilého stavu. Následne sa uskutoční súťaž a to, akým spôsobom bude realizovaná 

prevádzka, bude závisieť aj od budúceho prenajímateľa, nájomcu, tak.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


